
رئی�س فدراس�یون هندب�ال از اینک�ه تیم  
مردان این رش�ته از بین تیم ه�ای اعزامی به 
بازی های آسیایی هانگژو کنار گذاشته شده، 
دلخور اس�ت. البته علیرضا پاکدل این روزها 
دغدغه  دیگری ه�م دارد و آن نام�ه انتقادی 
علیرضا دبیر به خس�روی وفا بابت دوش�غله 
ب�ودن رئی�س فدراس�یون هندب�ال اس�ت.

اینکه چرا اعزام تیم امید همچنان بلاتکلیف قطعی 
شده، اما تیم ملی هندبال مردان از جمع اعزامی ها 
کنار گذاشته شده اس��ت، نه تنها هندبالی ها را در 
ش��وک فرو برده، بلکه جامعه ورزش نیز نسبت به 
کنار گذاشتن یکی از چهار تیم برتر هندبال آسیا 

معترضند. 
   منتظر تجدیدنظر هستیم

نشست  خبری رئیس فدراسیون هندبال روز دوشنبه 
با محوریت بازی های آس��یایی و اعت��راض دبیر به 
رئیس کمیته ملی المپیک برگزار شد. علیرضا پاکدل 
صحبت هایش را ب��ا اعزام تیم بان��وان و حذف تیم 
مردان آغاز کرد: »در مورد اع��زام تیم ملی بانوان به 
هانگژو هنوز چیزی به ما ابلاغ نشده است. دو هفته 
پیش در ستاد بازی ها گفتند تیم ملی هندبال مردان 
به بازی های آسیایی اعزام می شود، اما چند روز پیش 
گفتند باید مجدد بررسی شود. با این تصمیم ما را 
ش��وکه کردند! از قبل چیز دیگری اعلام شده بود، 
حتی مناف هاش��می، دبیرکل کمیته به وویوویچ، 
سرمربی تیم ملی انگیزه داد و گفت پاداش ویژه در 
نظر می گیرند. حتی نیازها را از سرمربی پرسید و او 

هم گفت به مسابقات اروپایی نیاز داریم.« 
پاکدل علت حذف تیم  مردان را ق��ول ندادن بابت 
کس��ب مدال در بازی های آس��یایی عن��وان کرد: 

»پیگیری کردم و گفتند پاکدل در س��تاد بازی ها 
قول قطعی مدال نداده است. من رئیس باید براساس 
واقعیت ها صحبت کنم و کاری به بقیه رؤسا ندارم. 
در ستاد هم گفتم دوره قبل در رده بندی به عربستان 
باختیم و چهارم شدیم. در جهانی لهستان هم تیم 
ایران بعد از قطر و بحرین س��وم آسیا بود. براساس 
همین واقعیت ها در ستاد گفتم ما و چهار تیم ژاپن، 
قطر، عربستان و کویت برای برنز می جنگیم. قطر و 

بحرین فعلًا فاصله زیادی با سایر آسیایی ها دارند.« 
   معنی کیفیت 

رئیس فدراس��یون هندبال با انتقاد از اعزام قطعی 
تیم فوتبال ب��ه هانگژو خواس��تار معنا کردن بحث 
»کیفی سازی« شد: »سؤالم این است که رشته های 
مورد تأیید واقع��اً مدال خواهند گرف��ت؟ در دوره 
قبلی رفتند، باختند و برگشتند، حتی برخی تیم ها 
س��رمربی هم ندارند! اگر قرار به اعزام رش��ته توپی 
باش��د نتایج هندبال کاملًا مش��خص است. معنای 
کیفیت را باید جامع ببینیم. بر فرض که در هانگژو 
مدال نگیریم باز هم هندبال رو به رش��د بوده و باید 
نگاهمان به بازی های آسیایی بعد باشد. در هیئت 
اجرایی نیز روی این مسئله تأکید کردم. اگر هندبال 
اعزام نشود ضربه سنگنی به این رشته خواهد خورد. 
رقبای ما در هانگژو هستند و به خوبی آماده شده اند، 
با این شرایط برای بازی های کسب سهمیه پاریس 
به مشکل خواهیم خورد، چراکه ما مشکل جدی در 
اعزام ها داریم و غیبت در بازی های آسیایی کارمان را 
سخت خواهد کرد. امیدوارم وزارت و کمیته نظرشان 
را تغییر دهند. 10 بار دیگر هم بپرس��ند در س��تاد 
بازی ها واقعیت را می گویم. امیدواریم در بررس��ی 
مجدد تیم هندبال آقایان اعزام شود. در مورد آقایان 

نگاه مدال آوری دارن��د و در مورد بانوان قرار گرفتن 
در بین شش تیم مورد تأکید است. در دو دوره اخیر 
آس��یا بانوان در بین چهار تیم بودند و براساس این 

واقعیت هم اعزام خواهند شد.« 
   نوجوانان آماده نیستند

پاکدل در ادامه به سؤال »جوان« در مورد عدم اعزام 
تیم نوجوانان دختر به قهرمانی آسیا به رغم قهرمانی 
دوره گذشته اینطور پاس��خ داد: »اشتباهی به وجود 
آمد مبنی  بر اینکه تیمی که قهرمان آسیا شده اعزام 
نمی ش��ود، درحالی که همان تیم الان به رده جوانان 
آمده است. با توجه به نگاه کیفی که داریم به این نتیجه 
رسیدیم تیم نوجوانان فعلی آمادگی لازم برای اعزام را 
ندارد و اعزام شان هم به این تیم ضرر می زند و هندبال 
بانوان ه��م همین طور. در عین حال تی��م جوانان در 
قهرمانی آسیا حضور خواهد داشت. از طرفی اردوهای 
تیم نوجوانان نیز تشکیل خواهد شد و برای دو سال 
آینده آنها برنامه داری��م.« او همچنین از ایرانی بودن 
کادرفنی تی��م بانوان در بازی های هانگ��ژو خبر داد: 
»طولانی شدن لیگ بانوان آمادگی تیم بانوان را حفظ 
کرد و سطح هندبال آنها نیز واقعاً خوب شده است. الان 
که اعزام تیم بانوان به هانگژو قطعی شده، همکاران 
برای تدارک مناسب در تلاش هستند. می خواستیم 
تیم روسیه را دعوت کنیم، اما نشد. کادرفتی بانوان در 

بازی های آسیایی قطعاً ایرانی خواهد بود.« 
   نامه ای ندیدم

ارس��ال نامه اعتراضی از س��وی دبیر به رئیس کمیته  
ملی المپیک، واکنش پاکدل را به همراه داشت. رئیس 
فدراسیون هندبال که همزمان مسئولیت سرپرستی 
آکادمی ملی  المپیک را نیز برعهده دارد در این خصوص 
اظهار داشت: »نامه ای ندیدم و توجهی به این مسئله 

نمی کننم. نامه خطاب به من نب��وده، بلکه خطاب به 
رئیس کمیته بوده و نمی توانم در موردش اظهارنظر 
کنم. دبیر از دوستان من اس��ت و اگر به من نامه زده 
بود پاسخ می دادم، ولی تابع تشکیلات کمیته هستم. 
البته دبیر از کسی اسمی نبرده است. دبیر یا هر رئیس 
فدراسیونی می تواند در مورد هر موضوعی سؤال کند، 
اما نقد و سؤال باید با آگاهی باشد. کمیته  ملی المپیک 
باید در این مورد تصمیم گیری کند. دوشغله نیستم و 
سرپرست هستم. یک حقوق بیشتر نمی گیرم و تاکنون 
یک ریال هم از کمیته پول نگرفته ام. تصمیم گیرنده من 
نیستم و شخص خسروی وفا در مورد آکادمی تصمیم 
می گیرد و تا زمانی که جایگزین مشخص شود در این 
سمت خواهم ماند. هر زمان اعلام کنند تجربیاتم را به 

نفر بعد خواهم داد.« 
علیرضا پاکدل همچنین تقسیم پول برای انتخاب 
مربیان خارجی را تکذیب ک��رد: »در مورد انتخاب 
س��رمربی خارجی و تقس��یم پول باید بگویم یک 
تصمیم کلی گرفته شده است. هیچ مصوبه ای هم 
وجود ندارد به هر فدراسیون چقدر پول بدهند. قرار 
شد مرکز نظارت بررسی کند و صحبت های مطرح 
شده نیز صحت ندارد. در مورد هندبال بگویم قرارداد 
وویوویچ فروردین ماه و قبل از جلسه هیئت  اجرایی 
تمدید شد. این پول باید عادلانه و شاخص محور بین 
همه فدراسیون ها توزیع شود. به عنوان عضو هیئت  
اجرایی هیچ پولی بابت این موضوع دریافت نخواهم 
کرد و در هیئت اجرایی نماینده همه فدراسیون ها 
هستم. هیچ بحث شخصی در هیئت اجرایی نداشته 
و نخواهیم داش��ت. یک��ی از خطوط خس��روی وفا 
ح��رف زدن اعضای هیئ��ت  اجرای��ی در خصوص 

فدراسیون های خودشان است.«

محمد فتوحی کس��ب مدال برنز جام جهانی مادرید را آغازی برای        چهره
رسیدن به سهمیه المپیک عنوان کرد. تیم ملی شمشیربازی سابر 
کشورمان با شکست ایتالیا مقام سوم جام جهانی مادرید را به دست آورد. محمد فتوحی در گفت وگو 
با ایسنا به گرفتن انتقام از ایتالیا اشاره داشت: »اولین مسابقه کسب سهمیه المپیک بود و امتیازی 
ک��ه در آن می گرفتیم برای ما خیلی اهمیت داش��ت. هم انتقادها زیاد ش��ده ب��ود و هم خودمان 
می دانس��تیم باید نتیجه بگیریم. برای کسب س��همیه المپیک راهی جز گرفتن مدال و امتیاز بالا 
نداریم تا با اختلاف امتیاز زیاد نسبت به حریفان پیش برویم و مقداری خیالمان راحت شود که در 
اولین مسابقه این اتفاق رخ داد. همیش��ه وقتی می خواهیم با ایتالیا بازی کنیم، یاد المپیک توکیو 
می افتیم. هم قسم شده بودیم ایتالیا را شکس��ت دهیم تا هم مدال و هم انتقام المپیک را بگیریم. 

خودشان هم فکر نمی کردند ۴۵ بر ۳۷ شکست شان بدهیم.«

انتقام المپیک توکیو را از ایتالیا گرفتیمجنگ شمالی ها در فینال بسکتبال
تیم بسکتبال کاله با پیروزی مقابل ذوب آهن، حریف شهرداری گرگان        خبر
در فینال لیگ برتر ش��د. در ادام��ه بازی های نیمه نهای��ی لیگ برتر 
بس��کتبال، ذوب آهن و کاله به مصاف یکدیگر رفتند و در پایان، مازندرانی ها موفق شدند با شکست 
حریف خود، راهی فینال شوند. بازی های نیمه نهایی به صورت دو از سه بازی برگزار شدند که کاله با 
پیروزی 9۳ بر 89 خود برابر ذوب آهن در مجموع ۲ بر یک برنده سری شد و به فینال رسید. کاله در 
شرایطی فینالیست ش��د که در وقت های قانونی دو تیم به تساوی 8۳ – 8۳ رسیدند و در وقت های 
اضافه نماینده مازندران به برتری دس��ت یافت. ب��ه این ترتیب فینال لیگ  برت��ر را کاله مازندران و 
شهرداری گرگان برگزار می کنند تا اهالی بسکتبال شاهد جدال جذاب شمالی های لیگ در فینال 
این فصل باشند. سری فینال هشتم خردادماه آغاز و  به صورت سه برد از پنج بازی برگزار خواهد شد. 

دیدار رده بندی را هم نفت آبادان و ذوب آهن اصفهان برگزار خواهند کرد.

قهرمانی در آسیا را کمرنگ نکنید

نخستین تجربه مربیگری نصیرشلال در تیم ملی 
وزنه برداری ایران با ایس��تادن بر سکوی نخست 
قهرمانی آسیا همراه بود. قهرمانی که البته با کسب 

نتایج قابل توجهی همراه نبود. با این وجود سرمربی 
جوان تیم ملی با اشاره به سطح مسابقات از عملکرد 
شاگردانش دفاع می کند: »قبل از زیر سؤال بردن 

نتایج رقم خ��ورده در کره جنوب��ی باید نگاهی به 
سطح مسابقات بیندازیم. در این دوره از رقابت ها 
۶9رکورد جهانی و آسیایی جابه جا شد. بسیاری از 
مدعیانی که سال گذش��ته در مسابقات قهرمانی 
جهان به مدال رسیده بودند، نتوانستند به سکوی 
آسیایی برسند، چراکه در هر دسته چندین مدعی 
وجود داشت. از سوی دیگر به رغم انصراف برخی 
از چهره های شناخته شده در دسته های المپیکی 
شاهد یک رقابت جذاب در این وزن ها بودیم. برای 
نمونه قهرمانانی مانند فارس الباخ و لسمن پارادز 
در قهرمانی آسیا فقط وزن کشی کردند، اما به نظر 
من اگر آنها نیز حضور داش��تند، نمی توانستند به 
راحتی به مدال برسند، چراکه برخی از قهرمانان 
آس��یا توانس��تند وزنه هایی بالاتر از رکورد فارس 
و پ��ارادز را در این مس��ابقات مهار کنند. دس��ته 
89 کیلوگرم نیز یکی از رقابتی ترین دسته های این 

دوره از پیکارها بود. ماه گذشته کارلوس ناسار در 
مسابقات قهرمانی اروپا موفق به شکستن رکورد 
جهان در این دسته شده بود، اما در شهر جینجو 
»لی دائین« و »تیان تائو« توانس��تند در قهرمانی 
آسیا این رکوردها را جابه جا کنند. در رقابت های 
قهرمانی آسیا شاهد بودیم که نفرات سوم تا هفتم، 
رقابت سختی برای مدال برنز داشتند. متأسفانه 
نمی دانم چرا برخی به دنبال کمرنگ جلوه دادن 
عنوان ایران در قاره کهن هس��تند. اگر قهرمانی 
تیمی در قاره آس��یا اهمیت ندارد، چرا به ما کاپ 
تیم نخست را دادند. اگر تیم کامل ایران به عنوان 
سوم یا چهارم می رسید همین کارشناسان انتقاد را 
به گونه ای دیگر مطرح می کردند. ضمن اینکه باید 
به یکسری از بچه ها زمان داد. این خوب نیست که 
قهرمانی در آسیا را کمرنگ جلوه دهیم و زحمت 

بچه ها را هیچ انگاریم.« 

 سطح رقابت

  این دوره قهرمانی آسیا

خیلی بالا بود

دنیا  حیدری
      بازتاب
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شمیم رضوان

برتری 4 بر 2 مقابل اسپانیول کافی بود تا شاگردان 
ژاوی س�رانجام عنوان قهرمانی خود در این فصل 
لالیگا را قطعی کنند. یکشنبه شب بارسا قهرمان 
اسپانیا شد، اما درست وقتی که کاتالان ها مشغول 
برپایی جشن در داخل زمین بودند، هجوم هواداران 
اسپانیول به داخل زمین و درگیری آنها با بازیکنان 
بارسا همه چیز را به هم زد. با این حال چند ساعت 
بعد خیابان های بارس�لون ممل�و از هوادارانی بود 
که اتوبوس حامل بازیکن�ان را احاطه کرده بودند 
تا آنه�ا این بار با خی�ال راحت و ب�ه دور از هرگونه 
هیاهو جش�ن قهرمانی خود را در می�ان هواداران 

متعصب شان برگزار کنند.

 جشن قهرمانی 
بارسا با هواداران

قاب

فريدون حسن

فوتبال بله، هندبال نه !
وقت��ی می گوییم ورزش فوتب��ال زده یعنی همین، وقت��ی می گوییم 
مسئولان ورزش کشور از خرد گرفته تا کلان جز فوتبال چیز دیگری 
نمی بینن��د و به رش��ته ای دیگر اهمی��ت نمی دهند، یعن��ی همین. 
یعنی اینکه حتی در برنامه ریزی برای بازی های آس��یایی که فرصت 
قدرتنمایی رش��ته های دیگر است و سال هاس��ت فوتبال در آن هیچ 

نقشی نداشته هم باز فوتبال زده عمل می کنند.
امیدشان به تیمی است که حتی س��رمربی ندارد و در این راه به راحتی 
اسیر گربه رقصانی های فدراسیون فوتبال می شوند. این روزها کمیته ملی 
المپیک با ریاست محمود خس��روی وفا و وزارت ورزش با ریاست حمید 
س��جادی تمام هم و غم خود را به جای برطرف کردن مشکلات کاروان 
اعزامی به هانگژو روی راهی کردن تیم امید گذاشته اند و صرفاً می خواهند 
هر طور شده این تیم را راهی این مسابقات کنند. تیمی که نه سرمربی دارد 
و نه بازیکن و مدت هاست که در تعطیلات به سر می برد و با این روند به طور 

حتم زنگ تفریح رقبا در هانگژو خواهد بود، صعود به المپیک پیشکش!
دیروز بود که خبرگزاری ها نوشتند: »یکی از نکات قابل تأمل در مورد 
تصمیم ستاد عالی بازی های آس��یایی تصویب شدن حضور تیم ملی 
فوتبال امید در هانگژو و قرار دادن تیم ملی هندبال در لیس��ت انتظار 
اس��ت. در حالی که تیم ملی فوتب��ال امی��د در بلاتکلیف ترین حالت 
ممکن قرار دارد و حتی سرمربی هم ندارد، ستاد عالی حضور این تیم 
در هانگژو را تصویب کرد، اما تیم ملی هندبال مردان که شانس بالایی 
برای قرار گرفتن در بین چهار تیم برتر را دارد در لیس��ت انتظار قرار 
گرفته که این جای تعجب دارد، چراکه هندبال شانس بالاتری نسبت 
به فوتبال برای رسیدن به مدال دارد. ضمن اینکه تعداد نفرات هندبال 

کمتر است و اعزام آن هزینه کمتری دربر خواهد داشت.«
تعجبی ندارد؛ وقتی سرتاپای ورزش کشور در فوتبال خلاصه می شود باید 
هم ش��اهد چنین تصمیماتی بود. اینجا بقیه اصلًا محلی از اعراب ندارند 
و هرچه هست در فوتبال خلاصه می ش��ود. فوتبالی که می خواهد برود، 
ببازد و برگردد و وقیحانه تر از قبل  به جان بیت المال بیفتد. فوتبالی که 
با مدیران و فوتبالیست هایش همیشه طلبکار است و بازنده، اما چنان در 
دل مسئولان ورزش کشور رسوخ کرده که حتی حاضر نیستند موفقیت 
و افتخارآفرینی بقیه رشته ها را ببینند، حتی در بازی های آسیایی. برای 
این فوتبال برنامه دارند، اما برای بقیه نه. فوتبال باید به هانگژو برود، اما 
بقیه باید در لیست انتظار باشند، چرا؟ چون آقایان مسئول از فرط عشق به 

فوتبال کور و کر شده اند و نه چیزی می بینند و نه چیزی می شنوند.
شنبه بود که مهدی تاج بعد از مدت ها س��رکار گذاشتن کمیته ملی 
المپی��ک و وزارت ورزش گفت که امروز و فردا س��رمربی تیم امید را 
معرفی می کنیم. خب رس��یدیم به آخر هفته و حالا می گویند با یک 
گزینه جلسه گذاشتیم تا ۴8 ساعت آینده تصمیم می گیریم که بالاخره 
چه کار باید بکنیم. توجه کردید؛ تازه می خواهند ببینند چه کاری باید 
بکنند! آن وقت کل ورزش کش��ور معطل این فدراس��یون همیش��ه 
شکست خورده و بیت المال خور مانده است. اینجا باید از خسروی وفا 
و سجادی پرسید و باید از آنها جواب خواست که چرا با وجود این همه 

اهمال هنوز هم بازی فوتبال را می خورند؟!
ورزش کشور در فوتبال خلاصه نمی شود. این را عالم و آدم فهمیده اند، 
اما مسئولان ورزش ایران یا واقعاً درکی از این مهم ندارند یا خود را به 
نفهمیدن زده اند که در هر دو صورت باید تأسف خورد به حال ورزش 

و فاتحه آن را هم خواند.

دنیا حیدری

منچسترسیتی – رئال، آخر هیجان و اضطراب

نبرد پایانی با چاشنی انتقام
 پرونده نیمه نهایی لیگ قهرمانان اروپا امش��ب بسته می شود، آن هم 
با مصاف تکراری منچسترسیتی و رئال در نیمه نهایی لیگ قهرمانان 
اروپا. درست سال گذشته نیز دو تیم در همین مرحله برابر یکدیگر به 
میدان رفتند که در بازی نخست سیتیزن ها با حساب ۴ بر ۳ به برتری 
دست یافتند، اما در بازی برگشت این کهکشانی ها بودند که ۳ بر یک 

از سد حریف گذشتند. 
حالا یک بار دیگر دو تیم در این مرحله برابر هم صف آرایی می کنند، 
آن هم در شرایطی که دیدار دور فت با تس��اوی یک – یک به پایان 
رسید تا حساس��یت رویارویی امش��ب دو تیم بیش از پیش باشد، 
به طوری که پپ از این بازی به عن��وان مهم ترین بازی خود از زمان 
حضورش در جمع سیتیزن ها یاد می کند، خصوصاً که با فتح سه گانه 
در یک ماه گذشته، کس��ب قهرمانی در لیگ قهرمانان که منوط به 
راهیابی به فینال اس��ت، می تواند پرونده موفقیت های گواردیولا را 
در منچسترسیتی تکمیل تر کند: »وقتی مربی سیتی شدم، مدیران 
باشگاه به من نگفتند لیگ قهرمانان را ببر. گفتند سعی کن بهترین 
کارت را برای تیم انجام دهی. ما همه عناوین را به جز این یکی کسب 
کرده ایم و حالا لیگ قهرمانان را می خواهیم. شکست مقابل چلسی 
و مادرید در دو سال گذشته مانع رسیدن به این هدف شد. البته که 
ما این جام را می خواهیم، این چیزی است که ما می خواهیم و مردم 
می گویند به آن نزدیک هستیم، ولی فکر می کنم فعلًا از آن دوریم. 
به رغم شکست برابر چلس��ی و رئال در فینال و نیمه نهایی، رسیدن 
به چنین مراحلی مثل یک رؤیاست. هیچ کس تضمین نمی کند که 
در آینده ما اینجا باشیم. حالا که اینجا هستیم باید تلاش کنیم، رنج 
بکشیم و برای موفقیت همه انرژی خودمان را بگذاریم. میراث من 
در حال حاضر استثنایی است. در اینجا برای بارها این را گفته ام. ما 
احمق نیستیم و می دانیم بازی امشب چقدر مهم است. شاید مهم تر 
از زمانی که اینجا بوده ام. من ب��ه بازیکنان می گویم، زندگی کنید و 
از لحظه لذت ببرید. چقدر ما خوشبختیم. حالا همه چیز در دست 
ماست و به ما بستگی دارد. لازم نیست کاری استثنایی انجام دهیم، 
باید خودمان باشیم و همه چیزمان را برای پیروزی بدهیم. احساس 

باور نکردنی نسبت به تیم دارم.«
 اما این تنها پپ نیست که می خواهد با کس��ب هر سه امتیاز نبرد 
امشب را به پایان برس��اند و آنجلوتی هم بی ش��ک با هدفی مشابه 
ش��اگردانش را روانه میدان می کند، خصوصاً که این آخرین فصل 
حضور آنجلوتی در رئال اس��ت و او می خواهد ب��ا خاطره ای خوش 

کهکشانی ها را ترک کند.

وعده فدراسیون جهت آماده سازی تیم ملی

 نبی: باید با تیم های بزرگ 
و سابقه دار بازی کنیم

اگرچه تیم ملی با س��اده ترین قرعه ممک��ن در مرحله گروهی جام 
ملت های آسیا مواجه ش��ده، اما نمی توان آماده سازی برای حضور 
در این رقابت ها را س��اده گرف��ت، خصوصاً که این ش��اید بهترین 
فرصت برای شکستن طلسم ۴۷ ساله ایران جهت دستیابی به جام 
این رقابت ها باشد. البته دس��تیابی به این هدف نیازمند تدارکاتی 
همه جانبه اس��ت که مهم ترین آن برگزاری اردوهای منظم و البته 
بازی های تدارکاتی مناس��ب اس��ت. مس��ئله ای که همواره یکی از 
معضلات جدی تیم ملی بوده و فیفادی ه��ای مهمی به دلیل عدم 

یافتن حریف تدارکاتی از دست رفته است. 
با این وجود این بار محمد مهدی نبی، نایب رئیس فدراسیون فوتبال 
خبر از تدارکاتی قابل قبول می دهد: »با جمع بندی که با مهدی تاج 
داشتیم، با اردوها، تورنمنت های تدارکاتی و مسابقاتی که در فیفا دی 
داریم باید خودمان را برای جام ملت های قطر آماده کنیم. به همین 
منظور پیگیر هستیم تا در ش��هریورماه تیم ملی دو بازی دوستانه 
داشته باشد. هر زمان نام حریفان نهایی شد، اعلام خواهیم کرد، اما 
حرفی در خصوص بازی با عربستان در میان نیست. بحث عربستان 
در مورد تیم ملی نوجوانان صادق بود. این تیم دو بازی دوس��تانه با 
نوجوانان کش��ورمان در امارات برگزار کرد. برای اردوی شهریورماه 
بزرگس��الان باید به جمع بندی برس��یم و س��پس موضوع را اعلام 
خواهیم کرد. مهر ماه ما اردو را پیش رو داریم که فرصت خوبی است. 
از سوی دیگر حضور تیم ملی در کافا نیز قطعی شده و حضور در این 

رقابت ها هم می تواند به آماده سازی تیم ملی کمک کند.«
نبی همچنین با اش��اره به صحبت های قلعه نویی تأکید کرد سیاست 
تیم ملی بر این اس��ت که به مصاف حریفان کوچ��ک و کم توان نروند 
و به سمت برگزاری بازی های دوس��تانه بزرگ بروند: »در اصل یکی 
از راهبردها برای تیم ملی این اس��ت که باید با تیم های س��ابقه دار از 
لحاظ فنی و تاریخی ب��ازی تدارکاتی انجام دهی��م. قلعه نویی چنین 
شجاعتی دارد و بازیکنان تیم ملی ما نفراتی هس��تند که بیشتر آنها 
در اروپا بازی می کنند. ان شاءالله امور بین الملل فدراسیون این مسیر 
را دنبال خواهد کرد تا بتوانیم بازی های تدارکاتی قوی تری برای تیم 

پیش بینی کنیم.« 
براس��اس گفته های نایب رئیس فدراس��یون، تیم ملی مش��کلی 
برای آماده سازی جهت حضوری پرقدرت در جام ملت های آسیا 
ندارد، اما مسئله عملی شدن وعده هایی اس��ت که نبی به عنوان 
نماینده فدراس��یون فوتبال می دهد. پیش از این نیز فدراس��یون 
بارها از برگزاری بازی های دوس��تانه با تیم های مطرح خبر داده 
بود، ولی در نهایت فیفادی ها بدون برگزاری بازی های دوس��تانه 

سپری    می شد.

پاکدل: واقعیت های هندبال را می گویم

ویلموتس گیت را باید لکه ننگ فوتبال ایران نامید. لکه سیاهی که هر 
چقدر هم تلاش کنند تا حداقل کمرنگ شود، نمی شود که نمی شود. 
حالا و بعد از اینکه گفته می ش��ود پول مرد بلژیکی پرداخت شده، 
شرکت شستا، یعنی همانجایی که با دستور دولت وقت ۲ میلیون یورو 
از پول کارگران زحمتکش را به فدراسیون مهدی تاج داد همچنان 
به دنبال بازپس گیری پول خود است، اما فدراسیون نشینان مدعی 

هستند بیشتر از بدهی شان پرداخت کرده اند!
صفی الله فغانپور، مشاور حقوقی فدراسیون فوتبال در این خصوص 
می گوید: »فدراسیون با احتساب قیمت روز یورو، مبلغ ۲۴ میلیارد 
تومان بابت ۲میلیون یورو به شرکت شستا بدهکار شده بود که طی 
چند مرحله مبلغ ۲۵ میلیارد تومان به حساب شرکت شستا واریز کرد 
و نه تنها بدهی به شرکت شستا ندارد، بلکه مبلغی هم مازاد بر بدهی 
پرداخت کرده است. متأسفانه در زمان تغییر و تحولات مدیریتی در 
فدراسیون از اتفاقات پیش آمده سوءاستفاده شده و به رغم تأیید وزیر 
قبلی تعاون و مدیرعامل سابق شستا مبنی بر وصول بدهی، به ناحق 

حکمی علیه فدراسیون بابت بدهی که نداشته صادر شده است.«
وی در ادامه می افزاید: »اینجانب به همراه رئیس محترم فدراسیون با 
مدیرعامل جدید شرکت شستا، جلسه ای جهت حل و فصل موضوع 
برگزار کردیم و مستندات خود را ارئه دادیم. پس از این صحبت آنها 
عقب نشینی کردند، ولی متأسفانه مسیر قضایی را ادامه دادند. در حال 
حاضر فدراسیون جهت احقاق حق خود از طریق مراجع قضایی جهت 
اعمال ماده ۴۷۷ به لحاظ اینکه روند قضایی و احکام صادره خلاف بین 

شرع می باشد، اقداماتی انجام داده که در شرف رسیدگی است.«

بیشتر از طلب به شستا پول دادیم

حذف 
تیم ملی هندبال 

 از بازی های آسیایی
 و پاسخ پاکدل 

به دبیر

شیوا  نوروزی
  گزارش  یک


